

CANADIAN FOREIGN POLICY INCLUDING FEDERAL-PROVINCIAL  
COORDINATION  
LA POLITIQUE ÉTRANGÈRE DU CANADA Y COMPRIS LA COORDINATION  
FÉDÉRALE-PROVINCIALE

The Challenge of Foreign Policy Coordination

BERRY, Glyn

(See biographic sketch, page 5).

Federalisme et politiques extérieures/  
Federalism and Foreign Policy

GENDRON, Hélène

Née à Grand Mère en 1946. B.A. Université Laval, Licence en droit Université de Montréal en 1968. Admise au Barreau du Québec en 1969. Entre au Ministère des Affaires extérieures en août 1969. Affectée aux Nations Unies (New York) 1971-73 où elle s'occupe des questions sociales et humanitaires. Participe, pour le Secrétariat canadien de la Conférence sur Habitat en 1976, à l'élaboration, l'administration et la visite dans les dix provinces canadiennes d'une exposition sur ces questions. Travaille comme gestionnaire à Bell Canada (1977-79) à Montréal. Revient à Ottawa au BRFP et en détachement au Ministère à la Co-ordination fédérale-provinciale.

Born in Grand Mère, Québec May 1946. B.A. Laval University 1965. LLL Montreal University 1968. Admitted to Quebec Bar 1969. Joined External Affairs 1969. Posted to United Nations (New York) 1971-73 where she followed social and humanitarian affairs. As part of the Canadian Secretariat to Habitat 1976, participated in the setting up, administration and subsequent visit to the ten provinces of an Exhibit on related subjects. Worked as a manager in Bell Canada (1977-79) in Montreal. Returns to Ottawa to the FPRO and later seconded to External to the Federal-Provincial Co-ordination Division.

The Foreign Policy Dimension of Federal-Provincial Relations

ROBERTSON, D. Colin

(See biographic sketch, page 3).